
Referat fra bestyrelsesmødet 20.10.2018.
Fraværende Brian, Bjarne og Niels.

1. Godkendelse af referat. Referaterne skal være
beslutningsreferater og må ikke indeholde referentens
personlige holdninger. Anonymisering af udtalelser.
Udfærdigelsen af fremtidige referater skal fremtidig gå på skift
blandt bestyrelsens medlemmer.

2. Punktet om baner, kapacitet og omklædning udgik.

3. Kim gennemgik regnskabet omhyggeligt. Fokus på økonomien påkrævet.

4. Trænere 2019. Der er ikke lavet aftaler for 2019 udover de
aftaler der er flerårige! Budgettering af spillerudstyr.
Undersøgelse af lovligheden af entreindtægt.

5. Der skal udarbejdes for cafeteriedrift. Daniel laver udkast.
Ordensregler for alle trænere og ledere omkring rekvisitter,
lukning og aflåsning af klubhuset. Rasmus laver udkast.

6. Tennis. God sæson som er afsluttet på bedste vis.

7. Orientering fra Haludvalget. Vi havde besøg af Søren
Ørgaard, som redegjorde for Sundheds- og kulturudvalgets
beslutninger. De var i overensstemmelse med de
oplysninger bestyrelsesmedlemmerne har givet. Klaus og
Frits fik opbakning til det fortsatte arbejde.

8. Cafeteriedrift. Daniel laver oplæg. Dankort og Mobilepay.

9. Orientering om F C Prostata. Godt humør, glade aktører og
nye medlemmer hver uge.

10.Orientering om Zebracup. Frivillige – arbejdsopgaver og
årshjulet.

11.Efter mødet visioner for Chang. Daniel laver referat herfra.

Aalborg, 31.10.2018
Frits V.


